
 
 

 
 

 

 

         

 

  Jaarverslag 2021 

 

 



 
 

 

Voorwoord door voorzitter John Haverkort 
 

 

Het is nog maar enkele maanden geleden dat we hier als bestuur en 

leden ook bij elkaar waren. Door de omstandigheden van de afgelopen 

jaren was het niet mogelijk om de jaarvergaderingen in 2020 en 2021 
op de gebruikelijke manier en op het gebruikelijke tijdstip te 

organiseren. En nu in het begin van 2022 kunnen we  gelukkig weer 

met elkaar samen in gesprek en het afgelopen jaar bespreken. Een 

jaar waarin we ons als Plaatselijk Belang op vele vlakken hebben 
ingezet.  

 

Wij hebben ons bezig gehouden met de plaatselijke zaken welke 

aandacht verdienen of waar wij gevraagd worden voor bemiddeling en 
/ of advies. Een overzicht vindt u zoals gewoonlijk verderop in dit 

verslag. 

 

Ook voor de komende tijd zullen wij ons weer voor vele verschillende 
dingen blijven inzetten. Het bestuur wil daarbij nog meer de mening 

van de leden horen. We zullen dan ook actief hierop gaan inzetten. Ook 

is de jeugd voor ons belangrijk, we zijn bezig een werkgroep op te 

zetten waarbij de jeugd betrokken wordt om zo nog beter hiervoor de 

belangen te behartigen.  
 

Plaatselijk Belang heeft op diverse vlakken een belangrijke rol. Zo 

wordt er onder andere samengewerkt met het Infohuis, de werkgroep 

Dedemsvaart op de kaart, Dedemsvaart groen. Centrum beleid en nog 
meer van dit soort initiatieven. Samen met veel actieve mensen 

proberen we daar op verschillende vlakken iets moois voor ons dorp 

en haar inwoners te creëren. Een dorp waar we met z’n allen best trots 

op mogen zijn.   
 



 
 

We hebben een boeiende geschiedenis, maar ook in het heden heeft 

ons dorp veel te bieden. Er wordt veel georganiseerd, we hebben 
actieve ondernemers en we wonen in een mooie omgeving. Als we iets 

meer trots op ons dorp zouden zijn werkt dit door op vele vlakken. 

Maak mensen nieuwsgierig om eens een kijkje te komen nemen. Het 

lijkt wel of een Dedemsvaarter te bescheiden is om z’n dorp te 
promoten. Of zien we zelf het bijzondere en het mooie niet meer omdat 

het gewoon is geworden? Nieuwe inwoners benoemen vaak de 

compleetheid van het dorp, de ruimte, de omgeving en het karakter 

van de mensen. Laten we met z’n allen er een positief jaar van maken 
waarbij we zeker kunnen benadrukken dat Dedemsvaart een mooi dorp 

is voor zowel de inwoners als de mensen van buiten. 

 

 
 

 

Namens het bestuur,  

John Haverkort, voorzitter.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                      

           

 

 

 
 

 

 

 
    



 
 

  

Uitnodiging voor de ledenvergadering 
 

 

Het bestuur van Vereniging Plaatselijk Belang Dedemsvaart en 

omgeving nodigt haar leden uit voor de jaarlijkse Algemene 

Ledenvergadering van de vereniging. Deze ledenvergadering vindt 
plaats op woensdag 30 maart 2022, in Multi Functioneel Centrum De 

Baron, Julianastraat 54 te Dedemsvaart. De vergadering begint om 

19.30 uur. De koffie staat klaar vanaf 19.15 uur. 

 
 

AGENDA 

 

 Opening door voorzitter John Haverkort 

 Ingekomen stukken en mededelingen 
 Notulen van de Algemene Leden Vergadering op 26-10-21 

 Statuten wijziging (vanwege WBTR) 

 Financiën door penningmeester Patricia Nanning: 

-    resultatenrekening en verantwoording financiën 2021, 

-    begroting 2022   
-    verslag kascontrolecommissie, en afscheid en benoeming 

van leden kascontrolecommissie 

 Bestuursleden 

aftredend en herkiesbaar zijn: 

- Pier Mijnheer  

- Ada Ruitenberg 

 Jaarverslag secretariaat 

 Rondvraag 

 Sluiting 

Na de vergadering is er gelegenheid om met elkaar na te praten onder het 

genot van een hapje en een drankje.    



 
 

 

Bestuurssamenstelling 2021 
 

 

De hieronder genoemde bestuurssamenstelling van Vereniging 

Plaatselijk Belang Dedemsvaart en omgeving geldt vanaf de Algemene 

Ledenvergadering van onze Vereniging op 26 oktober 2021 
 

 

De heer John Haverkort (voorzitter) 

Mevrouw Patricia Nanning (penningmeester) 
Mevrouw Evelien Hulter, De Pitrus 15, 7701 MS (secretariaat) 

Mevrouw Ada Ruitenberg 

De heer Peter Schlepers 

De heer Pier Mijnheer 
De heer Wim Kloek 

De heer Edwin Moes 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

Doelstellingen van de Vereniging 
 

 

► De vereniging heeft geen binding met een politieke, kerkelijke  

  of maatschappelijke stroming. 
► De vereniging bevordert het algemeen welzijn van de 

inwoners van Dedemsvaart en omgeving door het kritisch 

volgen van het beleid van de overheden, speciaal die van de 
plaatselijke overheid. 

► De vereniging treedt op als overlegorgaan. 

► De vereniging werkt samen met organisaties met een zelfde 

          doelstelling. 
► De vereniging houdt jaarlijks, uiterlijk zes maanden na afloop 

          van het verenigingsjaar, een algemene ledenvergadering. 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 



 
 

 

 

Lidmaatschap 
 

 

Voor € 4,50 per jaar bent u lid van Vereniging Plaatselijk Belang 

Dedemsvaart en omstreken. Deze contributie innen wij via een door 

u afgegeven automatische incasso.  
 

Wilt u lid worden? Dat kan op de volgende manieren: 

• Bel mevrouw Hanneke van Dijk (ledenadministratie), 

telefoonnummer 06 33 85 06 46. Hanneke stuurt u dan een 

aanmeldformulier. 

• Vul het contactformulier op onze website in 

(www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl), dan stuurt Hanneke u 

een aanmeldformulier. 

• Mail ons secretariaat (info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl),  

dan stuurt Hanneke u een aanmeldformulier. 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/
mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl


 
 

 

 

Verslaglegging Ledenvergadering  
 

 

Verslag van de Algemene Leden Vergadering van Vereniging 

Plaatselijk Belang Dedemsvaart en omgeving 

op dinsdag 26 oktober 2021 
vanaf 19.30 uur in Multi Functioneel Centrum De Baron  

in Dedemsvaart 

 

1. Opening 
Om 19:35 uur opent onze voorzitter John Haverkort (hierna te noemen 

VZ) de vergadering.  

Iedereen, ong. 22 aanwezigen, wordt van harte welkom geheten.  

En ook het voltallige bestuur is aanwezig.   
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen:  

Geen 

  
3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 21-09-20 

Geen op- of aanmerkingen. Verslag is vastgesteld. 

 

4. Financiële stukken / verslag boekjaar 2020 

Verslag wordt getoond op beamer. Evelien Hulter, penningmeester 
geeft toelichting.  

 

Aangegeven vanuit de zaal: Er is een groot verschil tussen begroting 

2020 en 2021 op de post secretariaat/administratie, waarschijnlijk 
vanwege een grotere uitgave in 2019 is deze zo hoog weggezet in 2020 

wat niet nodig bleek te zijn. Na aanleiding van de lage kosten in 2020 

is deze weer lager weggezet voor 2021.  

 



 
 

Kascontrole is dinsdag 28 september gedaan door Wim Sekeris en Han 

Rooth. Alles was compleet en in orde. Wim Sekeris heeft er 2 termijnen 
opzitten en hiermee wordt zijn rol als kascontroleur beëindigd. 

De kascontroleurs worden bedankt. 

De kascontroleurs voor boekjaar 2021 zijn Han Rooth en Jan 

Ruitenberg.  
 

De kwitantielopers, de heer Kuijer (niet aanwezig) en de heer Kisteman 

worden hartelijk bedankt voor hun inzet. 

 
5. Bestuursverkiezingen: 

Het nieuwe bestuur zal bestaan uit 8 leden in plaats van 7. Er treedt 1 

bestuurslid af en we hebben 2 enthousiaste mensen gevonden die in 

het bestuur willen deelnemen.   
 

Aftredend en herkiesbaar 

Peter Schlepers en Patricia Nanning 

Het voorstel voor herbenoeming wordt met applaus begroet.   

 
Aftredend en niet herkiesbaar 

Maus Westerbaan 

 

VZ bedankt Maus Westerbaan voor zijn grote inzet en enthousiasme. 
Maus heeft er 3 termijnen,  

in totaal 9 jaar, opzitten. Gelukkig wil hij nog wel de 4 mei herdenking 

als taak op zich nemen waar 

het bestuur erg blij mee is. Cadeau en bloemen worden overhandigd.  
 

Maus bedankt ook iedereen en geeft aan al weer een nieuwe uitdaging 

gevonden te hebben en kan zijn energie straks kwijt bij de HVA. 

Bestuur wenst hem veel succes.  

 
Aan de leden worden als nieuwe bestuursleden voorgesteld de heer 

Wim Kloek en de heer Edwin Moes. Beiden worden met applaus 

begroet.  

Functies binnen het bestuur worden in de volgende 
bestuursvergadering verder besproken.  

 

 

 



 
 

6. Jaarverslag secretaris 

In het jaarboekje is het jaarverslag van 2020 te vinden. VZ neemt deze 
door en vraagt of er nog vragen over zijn.  

 

Ada Ruitenberg geeft ter aanvulling aan dat het Infohuis inmiddels in 

volle gang aan het draaien is en dat mensen de weg al goed weten te 
vinden naar de Baron. Vorige week is er een officiële opening geweest.  

 

Vragen / tips uit de zaal:  

– Hoe weet men wat de gevaarlijke punten in Dedemsvaart zijn, hoe 
is dit aangegeven?  

Dit kon je op de website aangeven in de enquête op een plattegrond.  

– Openbaar vervoer kan veel beter, o.a. verbinding naar en bushalte 

plaatsen bij Clara Feyoena in Hardenberg en in de nieuwe wijk 
Bransveen. (dit wordt ook genoteerd door onze contactambtenaar Jan 

de Vries) en inmiddels heeft dit ook al extra aandacht bij de gemeente.  

– Groenvoorziening en onderhoud wegen mogen volgens meerdere 

personen in de zaal, wel meer aandacht vanuit de gemeente hebben, 

afgelopen jaar zag er het er in Dedemsvaart niet allemaal even fraai 
uit. Ook hier is inmiddels aandacht voor bij de gemeente en PB heeft 

hier al een aantal gesprekken met gemeente over gevoerd. Zij geven 

toe dat het nog niet helemaal goed uitgevoerd is allemaal en nemen 

onze feedback mee naar volgend jaar.  
PB kan eventueel een plan voor groenvoorziening opvragen bij de 

gemeente. Voor de winter wordt alles nog 1 keer gemaaid.  

 

Graag ook aandacht voor Moerheimstraat, aan andere kant van het 
water, hier verzakt de weg bijna. Contactambtenaar Jan de Vries geeft 

aan dat hij dit meeneemt. 

Voor de winter wordt alles nog 1 keer gemaaid.  

 

PB geeft aan de fracties te hebben uitgenodigd om eens in gesprek te 
gaan, met name over hoe wij en zij de toekomst van Dedemsvaart 

zien.   

 

7. Rondvraag 
 

– Misschien is het een idee om weer in contact te komen met 

buurtverenigingen?  

PB neemt dit mee in hun volgende bestuursvergadering.  



 
 

– Houdt PB vinger aan de pols als het gaat woningbouw? Ja dit doet 

PB zeker.  
– Van wie is het bord bij hoek Sportlaan / Ommerkanaal? DMC en PB 

weten beide niet, komen hier later op terug.  

– Hoe zit het met onderhoud Molstraat? Is op dit moment in 

behandeling / van start gegaan.  
– Op hoek van Kerkstraat / Julianastraat is boom gesneuveld, is 

verstandig om nieuwe boom te plaatsen of wellicht niet, nu is er beter 

zicht.  

– PB zou meer stem en budget moeten kunnen krijgen. Inzetten van 
kwaliteitszetel in participatieraad, dit is Gertie Dijkmans, zij heeft een 

stem namens alle PB's. 

PB zal eens contact met Gertie Dijkmans opnemen.  

 
De voorzitter sluit de ledenvergadering. Er is een pauze waarna 

het algemene deel van de avond zal beginnen.  

 

Voorzitter: John Haverkort 

Notulist/secretariaat: Patricia Nanning 
 

 

Vervolg avond  
 

 
Er is gelegenheid voor de inwoners van Dedemsvaart om te luisteren 

naar dr. W.J. van der Kam, voorzitter Raad van Bestuur Saxenburgh. 

 

Dr. W.J. van der Kam vertelt iets over zijn achtergrond, over de 

samenwerking tussen de huisartsen van Dedemsvaart en het 
ziekenhuis en laat een mooie presentatie van het nieuwe ziekenhuis in 

Hardenberg zien. Hij geeft aan dat er waarschijnlijk in de 3e week van 

maart 2022 een officiële opening zal zijn van het ziekenhuis.  

 
De presentatie van dr. W.J. van der Kam is te zien op de website van 

PB: www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl  

 

Sluiting van de avond en iedereen wordt bedankt voor zijn of 
haar komst.  

 

http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/


 
 

 

 

Jaarverslag 2021: 
verslaglegging van ontwikkelingen in 
Dedemsvaart en de rol van Vereniging 
Plaatselijk Belang en omgeving daarin 
 
 

Vergaderingen en inloopspreekuren 2021 

 

Ook in 2021 moesten we ons houden aan de regels die opgesteld waren 
vanwege het Covid 19-virus. Van de in totaal 11 vergaderingen hielden 

we er daarom 6 online. Helaas konden we dus ook niet elke maand het 

inloopspreekuur houden. Er is slechts eenmaal gebruik gemaakt van 

het inloopspreekuur. 

Gelukkig heeft ook een aantal inwoners van ons dorp gebruik gemaakt 
van het contactformulier dat op onze website is te vinden. Verder 

waren we telefonisch te bereiken. 

De aangedragen onderwerpen bespraken we vervolgens in de 

vergadering en we ondernamen, indien nodig, actie. Soms wezen we 
de mensen erop dat zij zelf contact op kunnen nemen met de gemeente 

of hun klacht daar kunnen melden. 

 

De ALV heeft vanwege Corona op een later tijdstip plaatsgevonden, 
namelijk op 26 oktober. Elders in het jaarboekje staat het verslag. 

 

Onder meer de volgende onderwerpen kwamen tijdens de 

vergaderingen aan de orde: 

 
- Actualiseren ledenadministratie. Het uitgangspunt is dat de 

leden gebruik maken van automatische incasso 

 



 
 

- Bijeenkomst nieuwe inwoners en bijeenkomst Plaatselijke 

Belangen. Deze hebben niet plaatsgevonden in 2021 vanwege 
Corona 

- Multifunctioneel sportveldje / hockeyveldje 

- 4 mei dodenherdenking; de plechtigheid vond ook dit jaar in 

aangepaste vorm plaats 
- Gesprekken met DMC en PSD 

- Centrumontwikkeling Dedemsvaart  

- Dedemsvaart Groen 

- Plannen woningbouw / woningbouwconvenant 
- Omgevingsvisie / Landstad Hardenberg 

- Infrastructuur en verkeer. We hebben input geleverd voor het 

GVVP. Dit gemeentelijke verkeers- en vervoersplan is in 

december vastgesteld door de gemeenteraad 
- (Gevaarlijke) verkeerssituaties / onderhoud wegen 

- Bestrijding eikenprocessierups 

- Groenvoorziening / onderhoud 

- Biodiversiteit 

- Dedemsvaart in Verbinding / Infohuis 
- Vervangen AED’s 

- Ontwikkelingen rondom Kotermeerstal 

- Vernieuwing website 

- Contact met de gemeente 
- Contact met de politiek 

 

Een aantal onderwerpen wordt hieronder nader toegelicht: 

 
Biodiversiteit 

De gemeente heeft aandacht gevraagd voor biodiversiteit in onze 

gemeente. PBD is gevraagd hierover mee te denken. Het is de 

bedoeling een werkgroep op te starten in ons dorp om hierover samen 

van gedachten te wisselen. Echter door personeelswisselingen bij de 
gemeente is pas op de plaats gemaakt. De verwachting is dat e.e.a. in 

2022 weer wordt opgepakt.  

 

Multifunctioneel sportveldje / hockeyveldje 
Het multifunctioneel veldje, gelegen tussen basisscholen De Ark en De 

Eiber, is in gebruik genomen. De initiatiefnemers hebben met hun 

kniepertjesactie ook financieel bijgedragen. 

 



 
 

Regiegroep Verbinding / Infohuis 

Al een tijdje bestaat in Dedemsvaart de Regiegroep Verbinding. Deze 
groep brengt meerdere partijen samen en maakt zich sterk voor de 

leefbaarheid en het welzijn van inwoners. 

 

Om de zelfredzaamheid van de inwoners te bevorderen door hen te 
helpen met vragen over bijvoorbeeld wonen, werk, zorg anderszins, is 

in Dedemsvaart in de zomer het Infohuis van start gegaan Op 14 

oktober vond de officiële opening plaats. Het Infohuis is een 

gezamenlijk initiatief van verschillende partijen waaronder Samen 
Doen, De Stuw, Bibliotheek en Vechtdal Wonen. Het plan wordt ook 

gesteund door PBD.  

 

Planning woningbouw / woningconvenant 
Periodiek wordt vanuit de gemeente met PBD overleg gepleegd over 

de woningbouw in de komende periode. In een convenant zijn 

afspraken hierover vastgelegd. 

 

Vervangen AED’s 
Veel AED’s in Dedemsvaart moeten worden vervangen. De 

verenigingen e.d. in Dedemsvaart die eigenaar zijn van een AED 

kunnen bij Plaatselijk Belang aankloppen voor een bijdrage in de 

kosten van € 100,=   
 

Sportpark de Boekweit 

PBD is bij het proces om te komen tot een nieuw sportpark, op dezelfde 

of op een andere locatie, door de voetbal- en korfbalvereniging 
betrokken. Ook is PBD uitgenodigd bij (digitale) bijeenkomsten die 

hierover zijn gehouden. PBD heeft geen standpunt ingekomen en heeft 

dit ook altijd zo gecommuniceerd. Wel hebben wij, onder meer bij de 

gemeente, opmerkingen gemaakt over de gevolgde procedure. 

In 2022 zullen verdere besluiten worden genomen worden over deze 
portefeuille. 

 

Kotermeerstal 

Bij Kotermeerstal is in 2021 een inclusieve speeltuin aangelegd. Een 
mooie aanwinst in dit gebied. Daarnaast is er een hondenstrand 

ontwikkeld. 

Dit alles maakt Kotermeerstal aantrekkelijker voor mens en dier. 

 



 
 

Ontwikkelingen Dedemsvaart / Dedemsvaart Centrum 

Regelmatig zijn er bijeenkomsten met vertegenwoordigers van de 
DMC, PBD en de gemeente. Hier komen zaken aan de orde die in (het 

centrum van) Dedemsvaart spelen. 

In 2021 is verder nagedacht over de opgaven en ambities voor een 

toekomstbestendig centrum. Er zijn daarbij door de gemeente avonden 
georganiseerd waarbij ondernemers, ontwikkelaars, pandeigenaren en 

stakeholders konden meedenken. Begin 2022 wordt een rapport 

hierover verwacht. 

Daarnaast is een werkgroep actief die nadenkt over het aantrekkelijker 
maken van ons dorp. 

‘Dedemsvaart Groen’ en ‘Dedemsvaart, het dorp van telers en 

verveners’ zijn daarbij belangrijke aspecten. 

 
Contact met de gemeente 

Regelmatig zijn er contacten met de gemeente. Soms op collegeniveau 

en regelmatig met medewerkers. Zo’n 10 keer per jaar is er overleg 

met onze contactambtenaar. In dit overleg komen allerlei zaken aan 

de orde. Dit contact draagt eraan bij dat onderwerpen snel bij de 
betreffende persoon terecht komen en daardoor snel behandeld 

kunnen worden. 

 

Contact met de politiek 
In het najaar is er een ontmoeting geweest met de gemeenteraad. Aan 

onze uitnodiging is ruim gehoor gegeven. Allerlei zaken die spelen zijn 

besproken. Het was een zinvolle bijeenkomst; er is naar elkaar 

geluisterd en er zijn afspraken gemaakt. 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 



 
 

 

 
 

 

 

OM MET EEN  

ZO KRACHTIG MOGELIJKE STEM  

TE KUNNEN SPREKEN,  

HEBBEN WIJ U NODIG! 

 

 

www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl 

 

 

 

http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/

